
Ingekomen mail betreffende Uithoflijn  
 

Verzonden: vrijdag 9 februari 2018 11:08 

Aan: Poort, Ruud 
Onderwerp: Voorstel voor motie drukte CS-Uithof tijdens spoeddebat a.s. maandag 

 

Beste heer Poort, 

Ik heb begrepen dat er a.s. maandag een spoeddebat is over de Uithoflijn. Om de grote drukte 

van de huidige buslijn 12 voor de passagiers te verzachten zou een motie ingezet kunnen 

worden. Is het mogelijk dat u dit bericht doorgeeft aan de statenleden? 

Alvast dank en vriendelijke groet, 

 

Geachte statenleden, 

Oplossing spitsdrukte Utrecht Centraal-Uithof 

Om op korte termijn de spitsdrukte voor de passagiers tussen Utrecht Centraal Station en de 

Uithof op te lossen kunnen de huidige busfrequenties verdubbeld worden: namelijk grofweg 

om de minuut rijden in plaats van om de 2 minuten. Het inhuren van extra bussen en 

personeel kost een fractie van de kosten van de tramlijn en is uitsluitend nodig op de 

allerdrukste momenten en dat is hooguit 2 keer drie-kwartier per etmaal. Het is mogelijk dat 

de reactie van de gedeputeerde zal worden dat er geen ruimte is voor extra bussen op Utrecht 

Centraal, omdat de ruimte rondom Centraal nu eenmaal helemaal volgebouwd wordt met 

kantoren. In dat geval kunnen extra bussen ingezet worden vanaf omliggende stations zoals 

bijvoorbeeld: Houten, Driebergen-Zeist, Bilthoven, Overvecht, Lunetten. Wilt u overwegen 

om een motie met deze strekking in te dienen tijdens het spoeddebat over de Uithoflijn a.s. 

maandag?  

 


